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COLLECTIONS 

 i-law.com 
 
i-law.com provides access to law reports, journal articles and texts on the area of Arbitration, Competition, 
Construction, Financial Crime, Insurance, Re-insurance, Intellectual Property, Maritime & Commercial Law, and 
Professional Negligence. It includes the following titles: 

 Westlaw China  
 
This database contains laws and regulations and international treaties of China after 1949 as well as judgements and 
case headnotes. The database provides English translation to around 7000 laws and regulations and more than 3000 
case headnotes. Judgements and fulltext journal articles are available in Chinese only. Westlaw China replaced 
iSinoLaw.com from 18 November 2011. 
 

Lloyd's Law Reporter 

Lloyd's Law Reports 

Lloyd's Law Reports Plus 

Lloyd's Maritime and Commercial Law Quarterly  

Lloyd's Maritime Law Newsletter  

Maritime Current Awareness 

Maritime Risk International 

Shipping & Trade Law 

The Ratification of Maritime Conventions 

International Construction Law Review 
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涵蓋了1949年以來由中央政府機關、全國31個省、直轄市、自治區政府所頒佈的超過790,000條法
律法規。 
包括最高人民法院、全國31個省、直轄市、自治區地方法院以及海事法院在內的法院官方公佈的
470,000多個裁判文書。 
收錄了一些精選的法學期刊，也將收錄來自10多家知名律事所近2000篇文章，涉及法律事務的主要
領域。 
英文法律資訊資料庫涵蓋11,600篇法律法規、11個法律專題、4,000個裁判要點、期刊摘要以及法律
資訊。 
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